

For Immediate Release – September 10, 2024



Announcing Hospice Care Ottawa's New Executive Director
(Le texte français suivra)

Dear Hospice Care Ottawa Community,

It gives me great pleasure to introduce Barbara Mildon as the new Executive Director of Hospice Care Ottawa.

A dynamic and values-driven health care executive with understanding and experience in palliative care clinical practice and philosophy, Barb brings a deep knowledge of Ontario's healthcare system, structures and funding, a dedication to fostering employee engagement, extensive experience in governance, strategic planning and execution, as well as with volunteer services and fundraising.

Most recently, Barb was Chief Executive Officer at the Community Care City of Kawartha Lakes. Prior to that role she was Vice President and Chief Nursing Executive at Ontario Shores Centre for Mental Health Sciences in Whitby. She also held previous nursing and research roles over the course of her career in the GTA, and at Fraser Health Authority in Surrey, BC. Between 2012-2014, she also served as President of the Canadian Nurses Association.

From the University of Toronto, Barb earned a Ph.D in the Science of Nursing, a Masters, and Baccalaureate in Nursing, and from Seneca College an RN Diploma. Barb is now in the process of moving to Ottawa where she looks forward to living in the same city as her sister and extended family members.

Barb will join Hospice Care Ottawa on Monday, September 23rd and will spend the first two weeks working closely with Lisa transitioning and orienting to the role. Lisa chose October 9th as her final day and following that the hand-over will be complete. On behalf of the Board of Directors, I look forward to thanking Lisa and celebrating her outstanding contributions to Hospice Care Ottawa prior to her departure.

I wish to thank the members of the Selection Committee as well as Lupiano Executive Search for all of their efforts over the past eight months.

Please join me in welcoming our new Executive Director, Barbara Mildon.

Sincerely,

Benoît Hubert

Chair, Board of Directors

May Court Hospice (Head Office)

114 avenue Cameron Ave
Ottawa, ON K1S 0X1
613-260-2906

Ruddy-Shenkman Hospice / Hein House

110 promenade McCurdy Dr
Kanata, ON K2L 2Z6
613-591-6002

La Maison de l'Est

c/o Cité Parkway, Retirement Residence
380 LeBoutillier Ave Ottawa, ON K1K 3W3
613-424-6560

Chers membres de la communauté de la Maison de soins palliatifs d'Ottawa,

C'est avec grand plaisir que je vous présente Barbara Mildon en tant que nouvelle directrice générale de la Maison de soins palliatifs d'Ottawa.

Dirigeante dynamique et axée sur les valeurs, dotée d'une compréhension et d'une expérience de la pratique clinique et de la philosophie des soins palliatifs, Barb apporte une connaissance approfondie du système et des structures de soins de santé, et du financement de l'Ontario. Elle reconnaît l'importance de l'engagement des employés, possède une vaste expérience de la gouvernance, de la planification stratégique et de l'exécution, ainsi que des services de bénévoles et de la collecte de fonds.

Plus récemment, Barb a occupé le poste de chef de la direction de la Community Care City de Kawartha Lakes. Avant d'occuper ce poste, elle était vice-présidente de l'Ontario Shores Centre for Mental Health Sciences à Whitby. Elle a également occupé des postes d'infirmière et de chercheuse au cours de sa carrière dans la région du Grand Toronto et à la Fraser Health Authority à Surrey, en Colombie-Britannique. De 2013 à 2014, elle a également été Présidente de l'Association des infirmières et infirmiers du Canada.

Barb a obtenu un doctorat en sciences infirmières de l'Université de Toronto, une maîtrise et un baccalauréat en sciences infirmières, ainsi qu'un diplôme d'infirmière autorisée du Collège Seneca. Elle se prépare à déménager à Ottawa, où elle a hâte de vivre dans la même ville que sa sœur et les membres de sa famille élargie.

Barb se joindra à l'équipe de la Maison de soins palliatifs le lundi 23 septembre et passera les deux premières semaines à travailler en étroite collaboration avec Lisa pour faciliter la transition et s'orienter dans son nouveau rôle. Lisa a choisi le 9 octobre comme dernier jour et après cela, la transition sera complète. Au nom du conseil d'administration, je salue l'ensemble des significatives contributions de Lisa que nous aurons le bonheur de célébrer avant son départ.

Je tiens à remercier les membres du comité de sélection ainsi que Lupiano Executive Search pour tous les efforts qu'ils ont déployés au cours des huit derniers mois.

Je vous invite à vous joindre à moi pour souhaiter la bienvenue à notre nouvelle directrice générale, Barbara Mildon.

Sincèrement,

Benoît Hubert

Président, Conseil d'administration

For more information, contact Hilary Evans at hilary.evans@hospicecareottawa.ca or 343-961-7037.

May Court Hospice (Head Office)

114 avenue Cameron Ave
Ottawa, ON K1S 0X1
613-260-2906

Ruddy-Shenkman Hospice / Hein House

110 promenade McCurdy Dr
Kanata, ON K2L 2Z6
613-591-6002

La Maison de l'Est

c/o Cité Parkway, Retirement Residence
380 LeBoutillier Ave Ottawa, ON K1K 3W3
613-424-6560